
Vito Vlah 

 

Zovem se Vito Vlah i 18.05.2016 napunio sam 2 godine. Ja sam još jako maleni pa će moju 
priču ispričati moji roditelji. 

Vito je imao svega 18 mjeseci kad mu je dijagnosticirana akutna mijeloična leukemija što je 
jako rijetka za tako malu djecu. Krajem 11. mjeseca započeli smo liječenje u dječjoj bolnici na 
Kantridi i prognoze nisu baš bile bajne, jer je Vito jako mali, a trebao je primiti izrazito jaku 
kemoterapiju. Na sreću, sve je teklo u najboljem redu i jako dobro je podnosio terapiju. 
Naravno, od citozara je imao izrazito visoku temperaturu, ali sve to je za sad iza nas.  
Krajem 3. mjeseca ove godine započeli smo fazu održavanja koja nam traje godinu dana i 
evo, skoro smo na pola puta. Vito sve dobro podnosi i dobrog je općeg stanja. U cijeloj ovoj 
našoj ružnoj priči ima i dobrih stvari, a to je da smo postali dio tima tj. dio jedne obitelji, jer 
su nam mame i osoblje dječje bolnice na Kantridi drugi dom i imamo samo riječi pohvale za 
našu dragu profesoricu i za cijeli njezin tim osoblja jer su to tako divni ljudi...  
Naša druga obitelj i svi zajedno smo si velika podrška što je jako bitno u ovako teškim 
trenucima pa zato veliko im hvala!  

Mama i tata Vite Vlah 

 

 


